
Zápis  
z jednání školské rady dne 28. 8. 2024 

Přítomni:  Mgr. Hana Císařová,předseda,  členové ,Mgr. Kamila Stehlíková, Mgr. Zdeňka Kohoutová, Mgr. Zdeněk 
Vaclík, Ing. Jana Poloková,  Ing. Petr Skřivánek, Jana Bínová, Markéta Zieglerová 

Omluveni:  Mgr. Kateřina Sklářová DiS 

Za školu: Mgr. Luděk Kopřiva, ředitel školy, Simona Indráčková, vedoucí ekonomickosprávního úseku        

1. Schválení programu jednání školské rady 
2. Pověření zápisem: paní Simona Indráčková 
3. Schválení„Výroční zprávy o činnosti školy 2023/2024 
4. Projednání  novely řádu školy pro rok 2024/2025 
5. Nové zvolení  zástupce za školu 
6. Diskuze 

 
Ad 1., 2.)  Jednání zahájila Mgr. Hana Císařová předsedkyně ŠR, seznámila přítomné s programem a pověřila zápisem 
Simonu Indráčkovou, program byl schválen v původním rozsahu. 
 
Ad 3.) Předsedkyně vyzvala přítomné k diskuzi o „Výroční zprávě“.  Ředitel doplnil výsledky vzdělávání za druhé 
pololetí – prospěch/neprospěch. Výroční zpráva byla jednomyslně schválena. 
 
Ad 4.) Ředitel školy přednesl znění připravovaných změn řádu školy – zrušení žákovských knížek, vše bude přes školu 
online (známky, omluvenky, jiná sdělení). Změny ve školním řádu byly jednomyslně schváleny. 
 
Ad 5.) Školská rada jednomyslně schválila zvolení nového člena za školu – Mgr. Kamila Stehlíková 
 

Ad 6.) V diskuzi: Mgr. Luděk Kopřiva informoval školskou radu o zvolení druhé zástupkyně školy Mgr. Zdeňce 
Kohoutové. Ing. Petr Skřivánek nabídl pomoc při zajištění lepších podmínek  ohledně půjčení lyžařského vybavení na 
lyžařský kurz. 
 
Příští zasedání ŠR proběhne ve druhé polovině školního roku 24/25 
 
Zapsala:  Simona Indráčková 
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